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Zápis ze schůze KOBP
která se konala ve velké zasedací místnosti MěÚ v Humpolci dne 21.10.2024 od 15.cc hod.

Přítomni: Pavel Pipek, Ing. Jan Mácha, Jan Šerák, Ing. Tereza Machková, Dana Novotná, Kateřina
Kocmanová, Ivana Balnohová, Hana Křížová, Mgr. Martina Kohoutová,

Omluveni:, Šimon Frank, Jiří Kolman, Iveta Brázdová, Lada Škrabánková Dis.,

Předseda komise přivítal přítomné, seznámil je s programem jednání a dal o něm hlasovat:

Program jednání:

1. Přivitání členů KOBP
2. Seznámeni a schváleni programu schůzky KOBP a zvoleni zapisovatele
3. Program

a) Seznámení členů komise o ukončeni pracovního poměru na MěÚ tajemníka komise Ing.
Oldřicha Podubníčka a návrh nového tajemriíka komise

b) projednání převodu nájmu bytu v BD Komenského 1353 (Zámeček) a dle zjištěných
informaci dát stanovisko komise do jednání RM

C) Stanovisko komise pro RM ke sjednoceni nájemného za sklepy
d) výběr uchazečů o 2 volné městské byty
e) Diskuze a různé

4. Závěr

Hlasováni o programu: pro: 9, proti: O, zdržel se: O

Zapisovatelkou zápisu byla určena pani Kateřina Kocmanová.

Ad 3a) Předseda komise informoval členy o ukončení pracovního poměru Ing. Oldřicha
Podubníčka, který byl tajemníkem KOBP a navrhl po dohodě s tajemníkem úřadu Mgr. Jiřím Fialou
nového tajemníka KOBP pani Kateřinu Kocmanovou, kontakt: e-mail: katerina.kocmanova@mesto-
humpolec.cz , tel. 565 518 192, 604 425 208

Ad 3b) přechod nájmu bytu na p. Nováka : Dle sděleniAK JUDr, Lebedové lze uplatnit přechod
nájmu bytu pouze v případě, že původní nájemce zemřel. V tomto případě lze pouze ukončit
nájemní smlouvu s paní Novákovou dohodou a následně uzavřít novou nájemní smlouvu s panem
Janem Novákem.

Pani Novotná upozornila, že v případě, že bude uzavřena nová nájemní smlouva s panem
Novákem bude také samozřejmě zvýšen nájem na 115,- Kč/m2 a od 1.1.2025 bude tato částka
navýšena o 5%. V současné době je nájemné ve výši 73,- Kč/m2. A i tato částka je každoročně
navyšována o 5%.

KOBP doporučuje o tomto stavu informovat žadatele - pana Nováka.

Dále AK JUDr. Lebedové na dotaz KOBP zda to. že současná nájemkyně pani Nováková se stala
vlastníkem rodinného domu je důvodem k výpovědi bylo sděleno, že vlastnictví rodinného domu
není důvodem k podání výpovědi z nájmu.

V případě, že pan Novák na nové podmínky nájemní smlouvy přistoupí KOBP doporučuje ukončit
původní nájemní smlouvu s paní Novákovou a uzavřít novou nájemní smlouvu s panem Janem
Novákem.

Pro: 9 proti:O zdržel se: O
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Ad 3c) po projednáni sjednocení nájemného za sklepní prostory, sklepy a sklepni kóje kobp
doporučuje snÍženÍ nájemného o 50%, resp.. aby nájemné bylo stejné pro oba typy sklepů dle
modelu sklepních kóji.

Pro: 9 proti: O zdržel se: O

Ad 3d) Komise projednala všechny doručené žádosti na 2 volné byt. jednotky a doporučuje přiděleni
obecních bytů takto:

a) byt č. 5 (j vel. 2+1 v byt. domě Cp. 74 v ul. Masarykova v Humpolci

nájemci: Gregor a Kožichová,

pro: 9, proti: O, zdržel se: O, byt doporučen k přidäeni žadateli

náhradník: Hrachová
pro: 9, proti: O, zdržel se: O

b) byt č. 6 o vel. 2+1 v byt. domě Cp. 1027 v ul. Hálkova v Humpolci

nájemce: Staníčková
pro: 9, proti:O, zdržel se: O, byt doporučen k při&1enI žadateli

náhradník: Šimková
pro: 9, proti: O, zdržel se: O

ad 3e) různé:
p. Šerák vznesl dotaz, zda žadatelé vědí o možnosti požádat o všechny zveřejněné byty na úřední
desce.
pí. Kocmanová: Ano o této možnosti jsou informováni, pokud žádost vyplňuji v kanceláři nebo si
zavolají.

pI. Machková: přechod nájmu bytu KOBP žádosti paní Kubů nevyhověla. U pana Nováka lze toto
zdůvodnit tím, že v uvedeném bytě žije společně s matkou od roku 2010 (dle evidence obyvatel)

Předseda: do žádosti by bylo vhodné do závorky dopsat, že adresa je dle občanského průkazu. Dále
předseda KOBP informoval o stanovení nájmů u městských bytů v Pelhřimově. Město Pelhřimov
zadalo zpracováni studie na stanoveni nájemného. z této studie vyplynulo nájemné v rozmezí od
100,- Kč/m2 až 120,- Kč/m2. Město Pelhřimov si stanovilo nájemné na spodní hranici a to 100,- Kč/m2
a každý rok tuto částku navyšují o 5% až bude cena v horní hranci 120,- Kč/m2.

Předseda: seznámil členy komise se záměrem oslovit nájemce městských bytů s anonymním
dotazníkem, kde by mohli vyjádřit své požadavky, přání nebo stížnosti. Důvodem pro vytvoření
dotazníku je získat informace, které se jinak Pronajimatel (Město) nedozví, protože se nedělajI
informační schůzky v bytových domech, jako se třeba pořádají u SVJ. Tvorba dotazníku bude
předmětem dalších schůzí KOBP.



Předseda komise poděkoval za účast členům a schůzi ukončil v 1630 hod.

V Humpolci 21.10.2024

Pavel Pipek
předseda


